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Vragen van de leden Van Helvert en Omtzigt (beiden CDA) aan de Minister 
van Infrastructuur en Milieu over de bijdragen van provincies aan 
infrastructuurprojecten (ingezonden 16 februari 2017). 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen dat Overijssel het meest betaalt aan infrastruc-
tuur?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusies uit het genoemde bericht dat van alle provincies 
Overijssel de afgelopen tien jaar verreweg het meest heeft meebetaald aan 
het oplossen van infrastructurele knelpunten? 

Vraag 3
Hoe verklaart u het achterblijven van de andere provincies? Is er een beeld 
van motieven van provincies bij hun keuzes om extra te investeren in 
infrastructuur? 

Vraag 4
Deelt u de conclusie dat het merendeel van de infra-gelden gaat naar de 
Randstad en dat het oostelijke deel van Nederland wordt vergeten? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Klopt de redenatie dat de provincies in de Randstad minder dan tien procent 
zelf betalen terwijl Overijssel en Gelderland circa vijftig procent zelf betalen? 
Zo ja, wat vindt u van die constatering? 

Vraag 6
Kunt u een overzicht geven van alle bijdragen (absoluut en procentueel) van 
alle provincies over de afgelopen zes jaren? 

1 http://www.destentor.nl/regio/zwolle/overijssel-betaalt-meest-aan-infra-1.6902467
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Vraag 7
Bent u bereid per ommegaande de op basis van het Wob-verzoek (Wet 
openbaarheid van bestuur-verzoek) verstrekte gegevens, die in het artikel 
«Overijssel betaalt meest aan infra» op hoofdlijnen worden genoemd, ook 
aan de Kamer te verstrekken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Kunt u deze vragen binnen een week beantwoorden?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen 2


